

會務報告 Announcements 12-19-2021

1. 本教會將於2022年的第一個主日(1月2日)重啟實體聚會。我們將在每主日上午10點，於 Stone Mill Elementary School (14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878)開始主日崇拜，同時提供網絡直播。今天下午請預備參與1月2日服事的同工們到聚會現場進行預演。

Our church will resume in-person Sunday worship service on the first Sunday of 2022 (January 2). It will start from 10:00am, at Stone Mill Elementary School (14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878). There will live streaming of the service at the same time. Today will be an onsite rehearsal for the worship service of January 2.

會務報告 Announcements 12-19-2021

2. 本主日有教會家庭時間。歡迎大家來參加。

We will have a church family time this Sunday. Everyone is welcome to join.

3. 聖誕夜特別聚會將於週五12月24日晚上8點舉行。

A special Christmas Eve gathering will be held on Friday, December 24 at 8pm.

會務報告 Announcements 12-19-2021

Invitation from Maryland Gospel Church

馬利蘭福音教會敬邀參加

Christmas Carol 聖誕頌讚

Luke 2:11 Today in the town of David a Savior has been born to you; he is the Messiah, the Lord.

路加福音 2:11 今天在大衛的城裡，為你們生了救主，就是主基督。

Praise & celebrate the birth of Jesus!

讚美詩歌，歡慶主耶穌的誕生！

Email: MarylandGospelChurch@gmail.com

Phone number: 240-449-4502

<http://marylandgospelchurch.org/>

12/24/21, Friday 8:00pm ET

Zoom ID: 283 390 5153

Password: 392766

會務報告 Announcements 12-19-2021

4. 2022年長老執事的服事分工如下：關潤明弟兄負責宣道和場地事工，陳華梅弟兄教育事工，吳燕姊妹財務事工，劉效耶姊妹家庭事工，王衛峰弟兄主日崇拜事工，黎明德弟兄行政和網絡事工，蔣姝妍姊妹團契事工，伍沛長老關懷事工和長執同工會副主席。

Here are the ministry assignments for the elder and deacons in 2022: brother Eddie Kuan is in charge of mission and facilities ministry, brother Huamei Chen education, sister April Wu finance, sister Sylvia Wu family, brother Wayne Wang worship, brother Alex Lai administration and website, sister Susan Rofe fellowship, elder Tony Ng care ministry and vice chair of ED board.

會務報告 Announcements 12-19-2021

5. 本週 “2-1-1 讀經計劃”：感謝主，我們查完了彼得前後書！背誦經文是約珥書2：25 “我打發到你們中間的大軍隊，就是蝗蟲、蝻子、螞蚱、剪蟲，那些年所吃的，我要補還你們。”每日閱讀經文是阿摩司書7-9章和約拿書1-2章。大家可以在教會的網站上收聽每日的靈修聚會錄音大家可以在教會的網站上收聽每日的靈修聚會錄音 <https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/晨早靈修分享/>。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: Praise the Lord that we have finished the study on 1 and 2 Peter. Bible memory verse is Joel 2:25 " I will repay you for the years the locusts have eaten--the great locust and the young locust, the other locusts and the locust swarm--my great army that I sent among you. " Bible reading: Amos 7-9 and Jonah 1-2. You can listen to the daily devotion meeting recording in the church website <https://marylandgospelchurch.org/morning-devotion/>.